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Innspill til program 2023-2027 
 

Sissel B. Fuglestad 
 
Ett er fra programkomiteen for ulikhet, resten er fra meg :-) 
 

Helse og omsorg Endringsforslag 
 
HPV vaksine - Endringsforslag til programmet 
Linje 85: 

• Tilby gratis HPV-vaksiner til alle kvinner og 

menn under 30 år 

 

Endres til:  

 

• Tilby gratis HPV-vaksiner til alle kvinner og 

menn under 30 år, og jobbe for, og 

undersøke om, kommunen kan gå over til 

nivalente vaksiner i stedet for bivalente 

vaksiner.  

Begrunnelse:  
I Norge gir vi gjennom 
barnevaksinasjonsprogrammet tilbud om en bivalent 
HPV-vaksine, som gir immunitet mot vortevirus som 
forårsaker 90% av alle tilfeller av livmorhalskreft.. 
Men det finnes også en enda mer effektiv godkjent 
vaksine, en nivalent vaksine, som også gir beskyttelse 
mot 90% av alle tilfeller av livmorhalskreft. Men 
denne vaksinen forebygger også utvikling av 
kjønnsvorter, hos både gutter og jenter. Både Sverige 
og Danmark har innført den nivalente vaksinen i sitt 
barnevaksinasjonsprogram. Allerede ser vi at 
ressurssterke foreldre med både penger og innsikt 
velger å betale ut av egen lomme for at barna deres 
skal få den beste vaksinen. Hvorfor skal ikke alle ha 
rett til den beste helsehjelpen uavhengig av hva 
foreldrene tjener?  
Det er usikkert om Stavanger kommune selv kan tilby 
andre vaksiner i barnevaksinasjonsprogrammet, men 
med tanke på at den gir bedre beskyttelse bør man 
undersøke muligheten og eventuelt legge press på 
sentrale myndigheter.  

Kommentarer 
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Sissel B. Fuglestad 
 
 

Helse og omsorg Tilleggsforslag:  
 
Rehabilitering - Tilleggsforslag til programmet 
 
Linje 189, etter «trygg, aktiv og verdig alderdom». 
Ved å satse på rehabilitering og tilrettelegging vil 
flere eldre være i stand til å bo hjemme lengre.  
Endringsforslag 
Linje 215: 

• «fortsette å styrke bemanningen i 

hjemmebaserte tjenester i tråd med «Leve 

HELE LIVET»» 

 

Endres til:  

 

• Styrke og videreutvikle kommunale tjenester 

som istandsetter og støtter de eldre i å bo 

hjemme lengre, som hjemmebaserte 

tjenester, hverdagsrehabilitering og fysio- og 

ergoterapi.  

 
Begrunnelse:  
Dersom flere skal bo hjemme lengre så vil det også 
kreve en styrking og utvikling av de kommunale 
tjenestene som støtter og tilrettelegger for 
hjemmeboende eldre, både ift praktisk hjelp, 
opptrening og rehabilitering, og tilrettelegging med 
hjelpemidler. Leve Hele Livet er mer enn 
hjemmebaserte tjenester, og forutsetter at vi hele 
tiden endrer måten å jobbe på og utvikler tjenestene 
våre. Vilje til nytenking og endring er viktig.  
 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Helse og omsorg 2 Endringsforslag:  

• Dekningsgrad sykehjem: Må være 

konkrete i linje 175-184, for eksempel 

fastholde dekningsgrad over 20 prosent 
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Sølvi Ona Gjul 
 
 
 

 

Helse og omsorg 217 linjer / Underoverskrifter 8 
 

Linje 52: Arbeiderpartiet vil ha et 

helsefremmende samfunn (unngå ordet 

hovedanliggende) 

 

Anne Beth Jacobsen 
 
Når en søker på barnevern og selvmord kommer det opp ganske 
mye. Jeg legger ved denne linken som er ganske ny. 
PS det er IKKE barnevernmotstanderne, men VG som skriver:  
https://www.vg.no/nyheter/innenriks/i/MoozwK/fakta-om-
barnevernet-hva-vet-vi-om-selvmord 

Så tenker jeg at tiden er inne for å ikke redusere innsats i 
barnevernet, med stort sykefravær og sannsynligvis høy 
turnover, vi trenger alle ressurser. 

Helse og omsorg Forebyggende helsearbeid  
Også barn i barnevern trenger tilrettelegging for bla 
annet fysisk helse. God fysisk helse kan ofte bety god 
psykisk helse også. Derfor foreslår jeg å legge til:  
 
L 93 Tillegg - og inkludere barn og unge i barnevernet 
og i lavinntektsfamilier.  
 
 
  
 
 
 

 

Anne Beth Jacobsen 
 

Helse og omsorg Ny linje 98- utvikle tilbud om fysisk aktivitet for unge 
og unge voksne i barnevernet.  
 

 

Anne Beth Jacobsen 
 

Helse og omsorg Psykisk helse 
Ny linje 148- Styrke arbeidet for å forebygge 
selvmord blant barn og unge/unge voksne i 
barnevernet. 
 

 

Øystein Langholm Hansen 
 
Jeg reagerer på formuleringene der vi skal «jobbe mot» ting. Å 
«jobbe mot selvmordsforebygging f.eks. Kan vi heller "styrke 
arbeidet for forebygging av ......."?  
 

Helse og omsorg  Utført, tekst er 
endret 

Sissel B. Fuglestad 
 
 

Skole og 
barnehage 

Tilleggsforslag:  
 
Tilpasset opplæring - Tilleggsforslag til programmet 
 
Linje 324, etter «…behovet oppstår»: Alle barn skal 
sikres tilpasset opplæring. 
 

 

https://www.vg.no/nyheter/innenriks/i/MoozwK/fakta-om-barnevernet-hva-vet-vi-om-selvmord
https://www.vg.no/nyheter/innenriks/i/MoozwK/fakta-om-barnevernet-hva-vet-vi-om-selvmord
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Nytt punkt under «Stavanger Arbeiderparti vil…», 
linje 344: 

• Opprettholde og videreutvikle kommunens 

strategi om barn med stort 

læringspotensiale, og den tilhørende 

veilederen.  

 
Begrunnelse:  
Rundt 10-15% av elevmassen i den norske skolen 
regnes å være barn med høyt læringspotensiale. Det 
er lite kunnskap i skolen om denne elevgruppen, og 
det er en litt skjult gruppe som uten riktig oppfølging 
og støtte kan få utfordringer med skolegang og 
sosiale relasjoner. De fleste barn med høyt 
læringspotensiale trenger både støtte både faglig og 
emosjonelt. Forskning viser til konsekvenser som 
skolefrafall, underprestasjon, sosial stigmatisering og 
psykiske vansker dersom denne elevgruppen ikke får 
riktig oppfølging og opptil 1/3 av dem som dropper 
ut av videregående skole kan karakteriseres som 
barn med høyt læringspotensiale. 
 

Anne Beth Jacobsen 
 

Skole og 
barnehage 

Rettferdige oppvekstkår 
Ny L 415 -Sikre at barnevernet har de rammene de 
trenger for å ivareta sitt lovpålagte arbeide.        
 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Skole og 
barnehage 

159 linjer / Underoverskrifter 5 

 

Endre overskrift: Barnehage og skole (barnehage 

er før skole..) 
 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Skole og 
barnehage 

2 Endringsforslag:  

• Hele underpunktet Rådgiving i 

grunnskolen under Næring, arbeid og 

kunnskapsbyen strykes, føye til styrke 

yrkesveiledningen i linje 350 
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Sølvi Ona Gjul 
 

Skole og 
barnehage 

2 Endringsforslag:  

• Linje 319 flyttes til linje 335 

(grunnleggende lese-, skrive- og 

regneferdigheter) 

 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Skole og 
barnehage 

2 Endringsforslag:  

• Kulepunkt om STA og STOLT linje 413 

strykes 

 

 

Jofrid Klokkehaug 
 
Eg sender dette på vegne av Wenche Skorge, Sunniva Bang Lasen, 
Bjørnar Jåtten, Lykke I Borge, og meg sjølv. 

 

Klima og miljø  
Før 430 endre overskrift til 
Kutte utslipp, ta vare på naturverdier og miljø 
Sette inn det i kursiv 

 

430: Verden står midt i en klima- og naturkrise, som 
utgjør to sider av samme sak.  Vi må derfor i større 
grad enn før verne både natur og grøntområder.  
 

 

Jofrid Klokkehaug 
 

Klima og miljø 434 og 435 endres til 

Stavanger Arbeiderparti vil videreutvikle 
Energihovedstaden og legge til rett for at 
innbyggerne skal kunne ta gode miljø- og 
klimavalg, samtidig som det skapes nye og 
trygge jobber. Stavanger Arbeiderparti vil 
etterleve Stavangers miljø- og klimaplan fram 
mot 2030 der målsetningen er bedre vern av 
grøntarealer og mindre nedbygging av 
jordbruksjord. På den måten skaper vi en sunn 
og trivelig by for innbyggerne samtidig som vi 
sikrer det biologiske mangfoldet. 

 

 

Jofrid Klokkehaug 
 

Klima og miljø Etter 463 nytt kulepunkt 

utvide ungdomsbilletten til 25 år  
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Jofrid Klokkehaug 
 

Klima og miljø 521 endres til 

Opprette nærgjenbruksstasjoner i hver bydel og øke 
kunnskapen om reparasjon gjennom kurs og 
aktiviteter  

 

 

Jofrid Klokkehaug 
 

Klima og miljø Etter 562 nytt kulepunkt 

Opprette naturregnskap for arealplanlegging på linje 
med økonomi, klima og miljøregnskap som 
styringsverktøy i arealplanlegging 

 

 

Frede Cappelen 
 
Mange av forslagene knytter seg til Klima og miljøkapitlet. Jofrid 
har sendt inn forslag til noen endringer som flere av medlemmene 
i programutvalget for dette kapitlet har sluttet seg til.  
Jeg laget en formulering som jeg mener er bedre og gir en 
riktigere dekning av utfordringene vi står overfor og hvorledes 
programmet bør formuleres. Jeg har noen flere forslag enn Jofrid 
til aksjonsdelen i kapitlet. Noen omfatter også andre kapitler.  

 

Klima og miljø Linje 429: Endringsforslag - ny formulering av 
overskrift 
Kutte utslipp, ta vare på naturen og skape jobber 
 

 

Frede Cappelen Klima og miljø Linje 430-436: Endringsforslag: 
Verden er inne i en økende klimakrise og naturkrise 
som krever betydelige omstillinger, også lokalt. 
Stavanger kommune skal redusere de totale 
klimagassutslippene med 80 prosent innen 2030. 
Kommunen er valgt ut som en av 112 europeiske byer 
som skal delta i et program for å bli klimanøytrale byer 
innen 2030. Dette forplikter på tvers av alle sektorer 
som energi, bygninger, avfallshåndtering og transport. 
Stavanger Arbeiderparti vil støtte opp om den 
nødvendige omstillingen og stimulere innbyggerne og 
næringsaktører til å ta gode miljø og klimavalg. Da vil vi 
også utvikle Energihovedstaden Stavanger og skape nye 
og trygge jobber 
 
Klimakrisen og naturkrisen henger nært sammen og kan 
ikke løses uavhengig av hverandre. Stavanger 
Arbeiderparti vil sørge for at bevaring av naturområder, 
biologiske mangfold og vern av jordbruksarealer får  
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større vekt i den kommunale planleggingen og i 
kommunens utbyggingstillatelser. Dette vil også gi en 
sunn og trivelig kommune for innbyggerne.” 
 
Begrunnelse: Forslaget sikter på å programfeste de 
mest sentrale elementene i kommunens utfordringer 
knyttet til kapitlet, nemlig  

• at vi står bak de ambisiøse målene som 
Stavanger kommune har vedtatt for utslippene 
av klimagasser,  

• at vi står sammen med en rekke andre byer for 
å bidra til å møte de globale 
klimautfordringene (at det trengs et høyt 
ambisjonsnivå og det er ikke noe som er funnet 
på av AP-politikere, men er noe vi har til felles 
med en rekke andre byer i Europa, jfr flere 
innlegg av og i SA. Byenes og lokalsamfunnenes 
betydning er også understreket av FN bl.a. i 
uttalelser som er utarbeidet ved flere av 
partskonferanser til Parisavtalen, sist COP 27 i 
Egypt som ble avsluttet i dag morges.)  

• at vi tar innover oss den økte erkjennelsen om 
den nære sammenheng det er mellom 
klimakrisen og naturkrisen, og at vi tar 
konsekvensen av dette ved å legge økt vekt på 
hensynet til naturverdier, miljø, jordvern og 
biologisk mangfold i kommunens planlegging. 

at omstillingene som vi må igjennom gir grunnlag for 
utvikling av næringsliv og arbeidsplasser og som partiet 
vil bidra til å realisere.  

 

Frede Cappelen Klima og miljø Etter linje 463: Tilleggsforslag. 
Nytt kulepunkt: "utvide ungdomsbilletten til 25 år" 
(Dette forslaget er også sendt inn av Jofrid m 
tilslutning av flere) 
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Frede Cappelen Klima og miljø Linje 493: Tilleggsforslag. 
Ny andre setning: Ny setning foran  
"Skal klimamålene for 2030 nås må vi øke tempoet i 
omstilling og bruk av teknologi og smarte løsninger.” 

 

 

Frede Cappelen Klima og miljø Linje 500: Endringsforslag: 
 "inngå i piloten" byttes ut med "omfattes av 
støtteordningene”. 
 

 

Frede Cappelen Klima og miljø Linje 521: Endringsforslag: 
Punktet endres til: "Opprette stasjoner for gjenbruk i 
kommunedelene som kan motta og spre kunnskap om 
reparasjoner, gjenbruk og sirkulær økonomi gjennom 
kurs og aktiviteter” 
 

 

Frede Cappelen Klima og miljø Linje 559: Tilleggsforslag: 
Nytt fjerde pkt."Sikre vern av kystnatur og 
sjøfuglbestanden” 

 

 

Frede Cappelen Klima og miljø Linje 562: Tilleggsforslag: Også foreslått av Jofrid m.fl.  
Nytt siste punkt: "Opprette naturregnskap for 
arealplanlegging på linje med økonomi, klima- og miljø 
regnskap i arealplanleggingen 
 
 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Klima og miljø 135 linjer / Underoverskrifter 5 

 
 

 

Dag Svihus 
 
På klima og miljø savner jeg mer konkrete tiltak. Det er mye 
«jobbe for» og «sikre». Mulig det må være sånn, men da blir vi 
utkonkurrert av mange andre – ikke minst SV og MDG.  

Klima og miljø   

Finnøy Arbeiderlag v/ Ottar Sandanger  
 

 

By- og 
stedsutvikling, 
bolig og mobilitet 

Finnøy Arbeiderlag føreslår fylgjande tillegg på linje 
381 (som ser ut til å vera ledig) eller kanskje helst 
mellom linje 387 og 388: 
 

- Arbeide for at prosjektet Øyfast blir prioritert 

i Regional transportplan. 
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Finnøy Arbeiderlag v/ Ottar Sandanger  
 

By- og 
stedsutvikling, 
bolig og mobilitet 

Nytt innspel. Mellom linje 656 og 657 Avsnitt By- og 
stedsutvikling, bolig og mobilitet: 
 

- Ha ein god dialog med bøndenes 

organisasjoner. 

 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

By- og 
stedsutvikling, 
bolig og mobilitet 

93 linjer / Underoverskrifter 3 
 

Byutvikling og bolig 

(For lang overskrift, få med i innledningsteksten 

at også tettsteder skal utvikles) 

OBS! Landbruk og havbruk er underpunkt her, 

må flyttes til Næring!!! 
 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

By- og 
stedsutvikling, 
bolig og mobilitet 

2 Endringsforslag:  

• Hele underpunkt Landbruk og havbruk 

flyttes til hovedpunkt Næring og arbeid 

 

 

Frede Cappelen By- og 
stedsutvikling, 
bolig og mobilitet 

Linje 615: Tilleggsforslag: 
Nytt punkt etter 615 sålydende: "utvikle samarbeid 
med fagfolk og aktører i byggernæringen for å utvikle 
piloter som kan fungere som mønsterbygg for 
energieffektivitet og klima- og miljøvennlige løsninger, 
og som kan gi grunnlag for finansiell støtte fra staten og 
andre finansieringskilder." 
 
Begrunnelse: Samarbeid med byggebransjen og 
fagmiljøer for å utvikle av pilotprosjekter vil være viktig 
for å øke tempoet i omstillingen i byggebransjen for å 
oppfylle målene i klima og miljøplanen. Det kan også 
bidra til å gjøre Stavanger til en interessant plass å 
lokalisere virksomhet for implementering av ny 
teknologi og løsninger som gir lavt klima- og miljø-
avtrykk innenfor bygg og anlegg. 
 

 

Frede Cappelen By- og 
stedsutvikling, 
bolig og mobilitet 

Linje 636: Endringsforslag: 

Punktet strykes.  
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Begrunnelse: Viktige deler av kollektivtrafikken går på 
tvers av kommunegrensene. Skulle kommunene ta over 
ville det skape vansker for samordning, behov for å 
bygge opp administrasjon i flere kommuner. Kolumbus 
som i dag er et oppegående mobilitetsselskap der 
kompetanse og anskaffelser får anvendelse i alle 
kommune i regionen ville miste kapasitet og mulighet 

til å lage brede og gode løsninger for trafikantene.  

 

Karsten Haga 

  
Vern av skjærgården utfor Stavanger er viktig. 
  
Jeg medlem av AP, men også representant i Bjørnøy Nord 
Velforening sin arbeidsgruppe som jobber for bevaring av 
skjærgården.   

Har også lagt ved en tekst og bilde som motargument til 
Vassøybru. Dette innspill ble også sent til bystyre gruppen i juni 
før behandling av Vassøybro saken. 

 

By- og 
stedsutvikling, 
bolig og mobilitet 

Den 6. April 2022 avholdt Bjørnøy Nord Velforening 
(BNV) årsmøte. Under årsmøte ble det besluttet å 
etablere en gruppe for å gi innspill i forbindelse med 
det pågående planarbeidet med etablering av bru til 
Vassøy. Det ble også avholdt en avstemning for eller 
mot Vassøy-bru; det var et stort flertall mot bygging 
av bru. På vegne av BNV, og andre meningsfeller mot 
Vassøy-bru, fremmes det som et innspill å gå imot 
planene om Vassøy-bru på bakgrunn av de negative  
konsekvenser denne vil få for natur, miljø, og 
klimamålene Stavanger kommune har satt. 
 
Se resten på eget vedlegg. 
 

 

Frede Cappelen Næring, arbeid og 
kunnskapsbyen 

Linje 657 flg. Generell kommentar som gjelder hele 
kapitlet: 
Formuleringene i den første delen har mer preg av å 
være en presentasjon eller internt partiforedrag enn 
programformuleringer rettet til velgerne. Både i lengde 
og form fraviker det de andre kapitlene i 
programforslaget. Det vil være en fordel med en klarere 
struktur der forslagene fordeler seg på temaer. Det bør 
også være mulig med å knappe inn på formen uten at 
dette går ut over programinnholdet. 
I en innledning kan man forsøke å trekke fram 
gjennomgående politiske føringer og strategier, som 
man kan utdype i det enkelte avsnitt. F.eks. kan 
inndelingen være:  
Næringsutvikling og kompetanseutvikling. Her kan også 
tas inn Stavanger som studentby 
Arbeidsliv 

 



11 
 

Samarbeid skole og arbeidsliv 
Her kan tas inn det som står om rådgivning i 
grunnskolen, men det kan være andre gode forslag som 
ikke vil høre under overskriften "Rådgivning i 
grunnskolen”. 

 

Frede Cappelen Næring, arbeid og 
kunnskapsbyen 

Linje: 694: Endringsforslag: 
Andre setning endres til: "Arbeiderpartiet vil utvikle og 
omstille, men ikke avvikle olje og gassvirksomheten."  
 
Begrunnelse:  
At olje- og gassnæringen omstiller sin virksomhet og 
utvikler kompetanse og kapasitet til å inngå i det 
grønne skifte er avgjørende for at næringen kan skape 
spisskompetanse arbeidsplasser tilpasset 
morgendagens krav til morgensdagens krav til kutt i 
klimagasser og etterspørsel etter fossilfri og lavkarbon 
energi. Vår region, som har skoen på vil merke 
omstillingen først og hardest. Derfor bør Stavanger 
Arbeiderparti i partiprogrammet tydelig flagge behovet 
for omstillingen i olje- og gassnæringen.  
Slagordet bør fremover være: UTVIKLE OG OMSTILLE. 
Ved dette sier vi fra hva vi vil fremme - ikke hva vi ikke 
vil: Dette vil være nærmere den politikken som i 
realiteten partiet fremmer og som industrien stiller seg 
bak.  
Forslag til endring i teksten er en forsiktig introduksjon 
av dette. 
 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Næring, arbeid og 
kunnskapsbyen 

158 linjer / Underoverskrifter 2 

 

Næring og arbeid 

(kunnskapsbyen bør være underoverskrift) 

Rådgiving i grunnskolen eget underpunkt – 

strykes, heller føye til styrke yrkesveiledningen 

først i linje 350  
 

 

Morten Larsen 
Kommentar fra Øystein L. Hansen: Evt. sjekkes om det er mulig i 
alle fagene! 

Næring, arbeid og 
kunnskapsbyen 

Det foreslås en endring på linje 788, fra 10 prosent 
lærlinger til 15%. Begrunnelsen er at dette allerede 
er vedtatt i kommunen sine anbudsregler. 
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Sølvi Ona Gjul 
 

Kultur, idrett og 
frivillighet 

165 linjer / Underoverskrifter 3 
 

 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Politisk styring, 
lokaldemokrati og 
inkludering 

178 linjer / Underoverskrifter 2 

 

Politisk styring og lokaldemokrati 
 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Politisk styring, 
lokaldemokrati og 
inkludering 

2 Endringsforslag:  

• Linje 1110 strykes (kommunedel til 

bydel) 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Seniorpolitikk 186 linjer / Underoverskrifter 10 

 

Må samordnes med Helse og omsorg + sterkt 

forkortes  
 

 

Sølvi Ona Gjul 
 

Ulikhet og 
barnefattigdom 
 

42 linjer / Underoverskrifter 0  

Tove Kvamme Kvalevåg 
 
Jeg kommer med forslag til justeringer på poster jeg selv var med 
å utforme sammen med Underutvalget for Ulikhet og 
Barnefattigdom. 
 
 
 

Ulikhet og 
barnefattigdom 

Jeg foreslår endring/konkretisering av disse 
punktene/linjene:  
 
1370 • øke antallet familiekoordinatorer  
1371 • vurdere om også lavinntektsfamilier som ikke 
lever i vedvarende lavinntekt kan få  
 
1372 familiekoordinator. Vurdere å ta inn flere 
familier med minoritetsbakgrunn. Det har vist seg til 
nå at  
1373 det er en overvekt av minoritetsfamilier som 
trenger familiekoordinator.   
 
Jeg foreslår at vi endrer dette til: 

- Utvide satsingen på Nye mønstre- trygg 

oppvekst til å bli by-/kommunedekkende. 

Tiltak: Kommunedelene knyttet til NAV 

Eiganes og Tasta tas inn i satsingen med to 

familiekoordinatorer.  
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- På sikt: Utvide satsingen med ytterligere 
familiekoordinatorer for å kunne tilby tett og 
helhetlig oppfølging av flere familier i 
vedvarende lavinntekt. Langsiktig mål for 
prosjektet er at: Flere familier med 
levekårsutfordringer får koordinerte 
tjenester, færre barn i kommunene vokser 
opp i familier med lav inntekt, og mønsteret 
med negative generasjonsoverføringer er 
brutt; Barn i familiene som deltar i 
prosjektet, gjennomfører videregående skole 
innenfor normert tid og er i arbeid som 
voksne. 

 


